
PROJEKT 

UCHWAŁA NR………..2022 

RADY GMINY KLEMBÓW 

z dnia 19 maja 2022 r. 

 

w sprawie rozpatrzenia petycji 

 

Na podstawie art. 18b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym                                  

(Dz. U. z 2022 r., poz. 559 z późn. zm.)  oraz art 6 ust. 1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r.                       

o petycjach (Dz.U. z 2018 r., poz. 870) Rada Gminy Klembów uchwala, co następuje:   

 

§ 1. 

Po zapoznaniu się z petycją mieszkańców ulicy Ogrodowej w Dobczynie z dnia 8 marca 2020 

r. (wpływ do urzędu 21 marca 2022 r., poz. 3652/2022; wpływ do Rady Gminy: 22 marca 2022 

r., poz. 2/2022) w sprawie budowy oświetlenia na ww. ulicy Rada Gminy Klembów uznaje za 

zasadną z zastrzeżeniem, że realizacja zadania uwarunkowana będzie możliwościami 

finansowymi budżetu gminy. 

 

§ 2. 

Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Gminy Klembów do zawiadomienia wnoszących 

petycję o sposobie jej załatwienia. 

 

§ 3. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtg4ytmnjugq3de


UZASADNIENIE 

 

W dniu 22 marca 2022 r. wpłynęła do Rady Gminy petycja mieszkańców ulicy Ogrodowej         

w Dobczynie z dnia 8 marca 2020 r. (wpływ do urzędu 21 marca 2022 r., poz. 3652/2022; 

wpływ do Rady Gminy: 22 marca 2022 r., poz. 2/2022) w sprawie budowy oświetlenia na ww. 

ulicy. 

 

Petycja była rozpatrywana przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Klembów. 

Petycja tożsamej treści została też skierowana do Wójta Gminy Klembów. Komisja podziela 

argumenty mieszkańców dotyczące dbałości o bezpieczeństwo korzystających z ww. ulicy, 

jednocześnie wskazuje, że w budżecie gminy na bieżący rok oraz w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej nie przewidziano projektu i budowy oświetlenia ww. ulicy. Do komisji wpłynęła 

również informacja od Sołtysa sołectwa Dobczyn o dofinansowaniu projektu ww. ulicy                

w momencie gdy ulica będzie zamieszkała i zaproszeniu mieszkańców na zebranie wiejskie      

w sprawie środków sołeckich na 2023 rok. 

Z uwagi na powyższe Komisja zarekomendowała Radzie uznanie petycji za zasadną                        

z zastrzeżeniem, że realizacja zadania uwarunkowana będzie możliwościami finansowymi 

budżetu gminy. 

 

Z tych wszystkich powodów petycję złożoną przez mieszkańców ulicy Ogrodowej należy 

uznać za zasadną z zastrzeżeniem, że realizacja zadania uwarunkowana będzie możliwościami 

finansowymi budżetu gminy. 

 

 

 

 

 

 

 

 


